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Dagsorden og referat af skolebestyrelsesmøde 
Lynghøjskolen, tirsdag den 20.09 2022 kl. 16.00 – 18.15 

 

I biologilokalet 

 

Tilstede Navn: Funktion: 

      x Martin Læssøe Lind  

 

 

Forældrerepræsentanter 

      x Malene Wind (formand) 

      x Niels Kim Bomholt 

Afbud Nikolaj Aagaard 

(næstformand) 

Afbud Jesper Bonde 

      x Birgit Christensen 

      x Laura Egense 

Afbud   Sidsel Naut 

 
Roskilde Katedral Skole 

Mødte 

senere 

 

Isabella Heine Hansen 

Camilla Edske Elevrepræsentanter 

     x Morten Zøfting-Larsen  
Medarbejderrepræsentanter 

     x Mette Nissen Ruus 

     x Bodil Kjærum Pædagogisk afdelingsleder 

     x Martin Heramb   Skoleleder 

     x Helle Baktoft Viceskoleleder 

 Gæster  

      x Christina Viinblad Bakkegaard Veje og grønne områder 

      x Liv Kampe Ziska Veje og grønne områder 

      x Ea K. Nielsen Rep. for idrætslærerne 

Afbud Marianne Høgberg Rep. for SFO 

 

 

1)  Gennemgang af landskabsplan og input hertil.  (Orientering / drøftelse / evt. beslutning) 90 min 

- Oplæg fra forvaltningen 

- Input og drøftelse omkring det konkrete udspil 

 

Til dette punkt er gæsterne med. 

 

Oplæg fra forvaltningen           

Liv Ziska lagde ud med at fortælle om landskabsplanen, som blandt andet består af et byrumsforløb fra 

hovedgaden til Lynghøjsøerne. Det er på lang sigt planen, at arealerne omkring skole, SFO og klub skal åbnes 

op og binde området mere sammen. Planen er blevet vedtaget, og første etape går i gang på skolens område 

ved og omkring boldbanerne. Der er en projektbevilling på 5 millioner kroner, og planen har skullet 
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afstemme sig inden for denne ramme. Lige nu er tidsplanen, at planen kan iværksættes til udførelse næste 

sommer, 2024.  

Det er planen, at hovedstien på skolens areal bliver smallere og slynger sig i forhold til den eksisterende sti. 

Stien er tænkt som et bevægelseslandskab med forskellige funktioner tæt op ad stien; fx fitness. Arealet fra 

skolen og ned til klubben forbliver indtil videre uændret. Mødet i dag handler om at få input fra skolen i 

forhold til den udsendte plan.  

 

Input og drøftelse 

Flere fra skolens bestyrelse gav udtryk for, at landskabsplanen ser spændende ud med den slyngede sti, 

bakker og tribune, som giver et varieret landskabsudtryk. Nedenstående er en kort sammenfatning af de 

forskellige tilbagemeldinger og input, der blev nævnt på mødet:  

Skaterområdet blev rost, da det giver mulighed for mange aktiviteter, fx løbehjul. Det samme gælder 

løbebanen med sandgrav, som har en god placering på grunden. Vi talte om muligheden for at få placeret 

gynger og indbyggede rutsjebaner i bakkerne på det nye område. Der var et ønske om, at materialerne og 

ændringerne på området bliver lavet i slidstærke materialer og med holdbare løsninger, som kan holde til 

meget brug og ikke bliver hurtigt ramt af slitage.  

 

Der blev udtrykt bekymring for, om stien gennem skolens område, som vil være offentlig, kan blive brugt til 

cykelsti i skoletiden. Christina Bakkegaard fortalte, at den rummelige og materialemæssig udformning gerne 

skulle afværge dette, da den ikke indikerer, at man gør det.  

 

På mødet repræsenterede Ea Nielsen idrætslærerne på Lynghøjskolen, og de har kigget på udkastet til 

landskabsplanen. Idrætslærerne mener, at det er ærgerligt, hvis det øvre boldbaneareal inddrages til 

bevægelsesområde, da boldbanearealet dermed bliver meget mindre. Det giver alt for lidt plads til at lave 

idræt med 2-3 klasser samtidig, hvilket der er brug for. Der er i forvejen et meget bakket område ved 

Hekseren.  

Mette Ruus nævnte, at hvis boldbanerne er placerede nederst på området, vil det være en udfordring, da 

disse ligger i skygge først på dagen, og dette giver våde baner hele formiddagen. Det kunne således være 

fint, hvis de øvrige boldbaner på det øvre område kunne bevares.  

Idrætslærerne synes, at det er rigtig fint at samle atletikområdet, og hvis det skal placeres et godt stykke fra 

hallen, så kunne der være brug for et skur, så man ikke skal slæbe kugler, spyd og madras et langt stykke.  

 

Malene Wind nævnte, om det er muligt at etablere et eller flere udelæringsrum, som kan benyttes i 

undervisningen. Hun nævnte også, at overgangen til Lynghøjsøerne kunne være mere skjult, sådan at de små 

elever ikke kan se den store vej fra skolens område.  

 

Laura Egense nævnte, at de planlagte bordtennisborde med fordel kunne tages ud af planen og pengene 

bruges til noget andet. Det handler om, at bordtennisbordene er ubrugelige, da det er svært at spille 

bordtennis udenfor, og derfor står de ofte urørte andre steder. Laura spurgte ind til, om der kunne etableres 

andre baner end til fodbold, fx forhindringsbane. Laura viste en konkret forhindringsbane fra firmaet 

Kompan.  

 

Christina og Liv tog de mange input med, og karakteriserede dem som gode, spændende og relevante. De 

vender tilbage.  



3 
 

2) Kort orientering fra: 10 minutter)  

 

 Bestyrelsen:   

- Malene orienterede om, at hun igen har taget kontakt til forvaltningen og har talt med Søren 

Kokholm vedrørende ønsket om at ændre længden på valgperioden i skolebestyrelserne. Søren 

har meddelt, at punktet nu bliver sendt til behandling i skoleudvalget, så det vil vi afvente.  

- Martin mindede om, at der er udsendt invitation til møde for blandt andet skolebestyrelser 

tirsdag d. 11.10. 2022. 

 

 Elever:  

- Repræsentanterne, Isabella og Camilla, fortalte om den fest, som udskolingen er i gang med at 

planlægge for 6.-9. klasse. Der var mange gode ideer.  

 

 Ledelse: 

- Bodil fortalte, at der blev afholdt indskrivningsmøde for kommende 0. klasser, mandag d. 19.9., 

og der var fin opbakning til mødet. Det ser ud til, at der bliver dannet to klasser til kommende 

skoleår.  

- Martin orienterede om, at sygefraværet pt er 4,7 % for skolens personale. Der blev udtrykt 

bekymring for, at der er nogle lærere, der har et stort sygefravær. Der er ønske om at bringe 

emnet op på et kommende skolebestyrelsesmøde.  

- Helle mindede om, at der er lærerens dag d. 5.10. og måske vil skolebestyrelsen bidrage her.  

 

 Personale:  

- Tillidsrepræsentant, Mette Ruus, orienterede om, at hun har opsagt sin stilling, og at hun 

dermed stopper på skolen og som TR. Fra næste møde indtræder suppleant, Lone Fuglsig, i 

skolebestyrelsen. Mette fortalte, at der lige nu bliver afholdt lejrskoler på forskellige årgange, og 

at der derudover er fokus på at få fastlagt emne for emneugen i uge 12. 

- Morten fortalte, at SFO´en for nylig har deltaget i en hockeyturnering, der forløb over tre dage 

på Sct. Jørgens Skole. Det var nogle rigtig gode dage, hvor børnene var supergode at have med.  

 

3)       Budget 2023 – 15 min 

-  Høringssvar (udvalg)? 

Malene sendte et udkast til et høringsvar rundt på mødet. I dette var der fokus på specialundervisning samt 

skolernes fysiske rammer, og vi drøftede ordlyden af udkastet.  

4) Dette punkt udskydes til næste møde. 

Tilsyn: Der er ønsket tilsyn med ”gårdvagtsskemaerne” – (drøftelse / orientering) 20 min 

- Hvordan dækker I områderne? 

- Hvilke lærere / pædagoger dækker? 

- Hvordan kan det være at der er lærere fra udskolingen der dækker i indskolingen 

hvor eleverne ikke kender dem? 

- Findes der et princip for dette? 

                   

 5)        Evt.                                                                       


